
  

 S T A T U T Á R N Í  M Ě S T O  L I B E R E C  
 

 

Zápis z jednání 

Výboru pro vzdělávání Zastupitelstva města Liberec 
 

  Datum:                      23. listopadu 2023 

Přítomni: 9 (výbor je usnášení schopný) 

Marek Vávra, Petr Dvořák, Bc. Tomáš Hasil, MgA. Ing. Roman Machek, Mgr. Bc. 

Pavel Šlapák, Mgr. Andrea Gardoňová, Mgr. Barbora Junková, Jaroslava Kašparová, 

Jiří Janeček 

Omluveni: Matyáš Moc, Mgr. Radka Benešová 

Neomluveni:  

 

Hosté: 

Veřejnost: 

Dr. Ivan Langr; Mgr. Pavel Kalous, Ing. Miloslav Matocha 

 

 

 

Program jednání: 

1) Kontrola zápisu 

2) Úkoly z říjnového zasedání: 

a) Fotovoltaika a školy – Ing. Miloslav Matocha, vedoucí odboru energetického 

managementu MML 

b) Seznámení s výsledky dotazníkového šetření ohledně školních jídelen – Mgr. Barbora 

Junková, členka výboru pro vzdělávání 

3) Různé 

 

1) Kontrola zápisů 

Členové výboru neměli připomínky k minulému zápisu. 

Program dnešního jednání byl přijat. 

 

2) Úkoly z říjnového zasedání: 

a) Fotovoltaika a školy – Ing. Miloslav Matocha, vedoucí odboru energetického 

managementu MML 

Výtah z příspěvku Ing. Miloslava Matochy: 

Projekt Komunitní energetika Liberec I - INSTALACE FOTOVOLTAICKÉ ELEKTRÁRNY (FVE) NA 

STŘECHY OBJEKTŮ: ZŠ Broumovská, ZŠ Dobiášova, ZŠ nám. Míru, MŠ Beruška, MŠ Čtyřlístek, BD Na 

Žižkově, MŠ Motýlek, DS Františkov, Divadlo F. X. Š (dílny). Instalovaný výkon 1 MWp a roční výroba 970 

MWh. Realizace 2024 - 2025 

  

ZŠ Vrchlického nebyla zařazena do první realizační vlny z důvodů sedlové střechy a nutnosti kotvení FV 

panelů. Při realizaci to znamená stovky vrtaných kotev do střechy a zvýšené riziko následného zatékání do 

objektu. 

  

Projekt EPC (Energy Performance Contracting). Energetické úspory se zaručeným výsledkem, tj. s garancí 

dosažených výsledků dodavatelem projektu. V rámci tohoto projektu bude instalováno 21 střešních FVE na 

objekty města (ZŠ, MŠ). Realizace 2025 – 2026. 
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b) Seznámení s výsledky dotazníkového šetření ohledně školních jídelen – Mgr. Barbora 

Junková 

Členové výboru obdrželi agregované výsledky dotazníkového šetření mezi rodiči žáků MŠ a ZŠ SML, a to 

prostřednictvím grafického výstupu Mgr. Barbory Junkové (rozesláno spolu s pozvánkou na listopadové 

zasedání tajemnicí výboru). 

 

Petr Dvořák 

Ze zaslaných výsledků dotazníkového šetření není dostatečně vypovídající výsledek šetření v grafu 

„Umožňuje vaše ZŠ dietní stravování?„  – 21 % NE, dítě si nosí krabičku. 

Z této odpovědi vzhledem k dalším otázkám není zcela jasné, zda-li škola skutečně opravdu zásadně 

neumožňuje pro dítě ani ohřev v mikrovlnce, nebo zda-li jim nošení v krabičce vyhovuje, zjišťovali si vůbec 

tuto možnost ohřevu?  A spousta dalších souvisejících otázek se vynořuje. 

Vypovídající zjištění by proto bylo například: tato škola to nechce umožnit, tato ZŠ by ráda, ale nemá 

mikrovlnou troubu, atp. a potom to lze řešit. 

Prosba na paní Junkovou o vysvětlení (na prosincovém zasedání výboru) 

 

Marek Vávra 

Prosba na paní Junkovou ohledně konkretizace výstupů a prezentace dalšího možného postupu. To vše  na 

prosincovém jednání výboru. 

 

3 Různé 

Ivan Langr 

Informace o stávce na MŠ a ZŠ SML zde 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příští zasedání Výboru pro vzdělávání ZM Liberec se bude konat ve čtvrtek 7. 12. 2023 v zasedací 

místnosti č. 209 v historické budově radnice 

 

Zapsala: Mgr. Martina Špringlová, tajemnice Výboru pro vzdělávání ZM 

Ověřil:  Marek Vávra, předseda Výboru pro vzdělávání ZM Liberec 

https://www.liberec.cz/cz/obcan/aktuality/zpravy-z-mesta/stavka-skol-kde-se-pondeli-liberci-nebude-ucit.html

